
Notulen Dorpsraadvergadering d.d. 4 oktober 2023 

Aanwezig: Goof Buijs (voorzitter), Ruud Kroon (penningmeester), Sicco Weertman en Johanna 
Huizer (notulist)

Afwezig: met bericht Arda Wolterbeek Muller en Eric Bosman.

Gasten: Sjoerd Koers en Willem de Vries.


1. Opening. 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom en nodigt de gasten uit door te vragen of er 
speciale punten zijn, die zij willen behandelen. Beiden nemen deze uitnodiging aan. Voorzitter stelt 
een voorstel-rondje voor. Sjoerd en Willem zijn aanwezig vanwege het zware vrachtverkeer, dat 

passeert bij hun huizen en soms ook schade 
veroorzaakt aan de huizen. Zij komen met een 
aantal voorstellen om zwaar vrachtverkeer definitief 
te blokkeren in de smalle straten van Broek. De 
voor- en nadelen bespreken we en komen tot de 
conclusie dat deze voorstellen meegenomen 
moeten worden in het overleg, dat de werkgroep 
DR-Verkeer  de 17e oktober heeft met de 
werkgroep Verkeer van de Gemeente Waterland 
(GW). Versmalling lijkt de beste oplossing en het 
herhalen van borden. Actie: Sicco 
Uit de enquête die de DR-werkgroep Verkeer (88 
resp.) heeft gehouden blijkt dat de overlast van de 
grote bussen niet als hinderlijk ervaren wordt (wordt 
geen 1x genoemd), maar dat te hard rijden in het 
dorp als groot probleem wordt ervaren.


Sjoerd en Willem reiken nog een samenvatting uit, waarvoor dank!


2. Concept Notulen d.d. 6 september 2023. 
*** tekstueel blz 1 en 2 geen op-aanmerkingen. Actiepunt Sicco over contact met NHK moet nog 
gedaan worden. Alle actiepunten geregeld.  Notulen hierbij goedgekeurd, met dank aan…


3. Ingekomen post/mails en naar aanleiding van: 
** nav van Presentatie Verduurzaming beschermd erfgoed. De Coop BV heeft verschillende 
scenario’s voor Verduurzaming gepresenteerd. Ruud heeft namens de DR, evenals Oud Broek 
laten weten dat zij voor regime 4 zijn, t.w. Monumenten en beschermde aangezichten mogen 
geen zonnepanelen in het zicht vanaf de openbare weg hebben.

** Verkeerskunde Congres nog niet duidelijk of er mogelijkheden zijn voor reductie, wordt 
vervolgd.


4. Werkgroepen. 
** Onderdoorgang.

De Provincie zal moeten stoppen met Pleio ivm AVG, privacy wetgeving. Verder staat in de 
planning het overleg met Gedeputeerde dhr. Jeroen Olthof op 11 oktober a.s.

** Verkeer.

Zie bovenstaand bij punt 1.

** Wonen.

KEBO terrein. 

Er is ingestemd in week 39 met het ontwerp bestemmingsplan. I.p. wordt het plan voorbereidend 
behandeld in de Raadsvergadering van 19 oktober a.s.. Zonder bijzonderheden wordt het plan 
dan vastgesteld in de vergadering van 16 november a.s. Wordt vervolgd. In de Regio bijlage van 
het NH dagblad staat een mooie tekening van het plan. Ziet er goed uit!!

** het tunnel-project zoals bedacht kan niet worden uitgevoerd! Maar afspraken zijn er gemaakt 
over het schoonhouden. GW gaat het wel uitbesteden, met in achtneming van het jaargetijde zal 
het schoonmaken plaatsvinden.


5. Wat verder ter tafel komt. 



** punten voor het overleg met wethouder Scheepstra zijn genoemd in de notulen van 6  
september j.l. Johanna informeert het Bestuurssecretariaat. Actie: Johanna 
** subsidie Verkeerscongres nog niet rond. Wordt vervolgd.


6. Rondvraag. 
*** Goof stelt voor om een voorstel te maken om te presenteren in de Raad, waarbij 1 of 2 vaste 
mensen als contact kunnen gelden voor de kernen/dorpsraden. Het is prettiger en zinvoller om te 
werken met vaste contactpersonen. Actie: Goof

*** Sicco stuurt informatie vanuit de Verkeersgroep naar het Bestuurssecretariaat ter 
voorbereiding op het gezamenlijke Overleg d.d. 17 oktober a.s. 


Er verder geen rondvraag meer zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 21.40 uur. 


